
 

 
 

Poznań, 12 marca 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. parkingu wzdłuż ul. Księcia Mieszka I w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W przestrzeni publicznej wielokrotnie pojawia się dyskusja na temat braku miejsc 

parkingowych, w szczególności potrzebnych mieszkańcom osiedli z blokami mieszkalnymi. 

Problem ten znają między innymi mieszkańcy z os. Przyjaźni, gdzie niezwykle trudno znaleźć 

wolne miejsce do parkowania, w szczególności w godzinach popołudniowych oraz wieczornych. 

W pobliżu znajduje się natomiast jeden bardzo duży parking, wzdłuż ul. Księcia Mieszka I (od 

skrzyżowania z ul. Słowiańską w stronę Aleje Solidarności, wzdłuż trasy PST) który w 80% od 

wielu lat jest pusty. Teren ten prawdopodobnie jest wydzierżawiany osobie prywatnej 

prowadzącej parking, która jednak w zdecydowanej większości go nie wykorzystuje. 

 W związku z powyższym uprzejmie proszę o kompleksową informację na temat obecnego 

stanu użytkowania tego terenu wraz z informacją, na jaki okres została zawarta umowa z osobą 

obsługującą teren, a także dalszymi planami miasta związanymi z tym obszarem. Uważam, że 

naszym wspólnym zadaniem winno być odzyskanie (chociaż częściowe) tego terenu, po 

porozumieniu się z dzierżawcą, by w efekcie wszyscy mogli czuć się usatysfakcjonowani. 

Dzierżawca i tak nie ponosi profitów z niewykorzystanego terenu, który stoi pusty, a miasto 

mogłoby częściowo rozwiązać problem braku miejsc parkingowych dla osób zamieszkujących 

okolicę. Ze swojej strony deklaruję całkowitą pomoc w doprowadzeniu opisanej sprawy do 

sytuacji optymalnej i proszę jednocześnie Prezydenta o zaangażowanie w tym temacie. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


